

《单词百科:cmm是什么意思?cmm怎么发音?cmm的解释和用法》

英语单词cmm是什么意思?cmm怎么读?cmm怎么发音?简答网为您整理了cmm的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



cmm怎么读

cmm的读音:['si:'em'em]

cmm的意思

1、abbr.communication 通信;centimillimetre 忽米(=1/1000厘米);cubic millimetre 立方毫米;commemorative 纪念的;

cmm的双语例句

1、The antistatic agent CMM is a kind of cationic surfactant.

抗静电剂CMM为阳离子表面活性剂.

2、Technology: No specific tools, methods, or technologies are mandated by the CMM.

技术: CMM并不强制要求任何特定的工具、方法或者技术.

3、Organizational Improvement: The CMM is a model for organizational improvement.

组织改进: CMM是组织改进的模型.

4、Software Focus The CMM focuses on the practices are under the control of the software function.

软件聚焦: CMM集中主要精力于在软件相关实践.

5、CMM Calibration-The forum to discuss CMM Calibration ideas experiences, concerns and solutions.

CMM校准 - 论坛讨论CMM校准的经验、疑问和结果.

6、Three-coordinate Measuring Machine (CMM), as quality inspection unit of FMS, has not in-line function.

作为FMS质量检测单元的三坐标测量机 (CMM) 多不具备进线功能.

7、Stone Tablets: The CMM is not engraved on stone tablets.

石碑: CMM并不是雕刻在石碑上的.

8、CNC Coordinate measuring machines (CMM) are necessary measuring devices in the modern manufacturing system.

坐标测量机 (CMM) 是现代制造系统不可缺少的测量装置.

9、Do not do something foolish just to conform to the CMM.

不要做单单是为了遵循CMM的傻事.

10、Coordinate Measuring Machine (CMM) is a flexible high precision apparatus by mechanism.

坐标测量机 (CMM) 是由机构实现的柔性高精度测量设备.

11、Software-Forums exist for most popular CMM software packages.

软件 - 这个分区存在主流的CMM软件.

12、 Bushings should not remain installed during overhaul unless retained by specific CMM requirements.

除非CMM中有特殊的要求,衬套不得在原地大修.

13、 Hardware-CMM and Portable-Forums exist for users of the numerous CMM and Portable hardware brands.

硬件-CMM和便携式的 - 存在很多桥式和便携式牌子分区.

14、 After plentiful of research and practice experiences summarization, SEI concluded Capability Maturity Model (CMM) for Software.

经过大量的调查和实践经验总结, SEI提出 了软件开发组织的过程能力成熟度模型 (cmm).

15、 However quantity of data, complex documents, reports and standards have negative influence in the CMM implementation.

然而,CMM繁杂的数据、文档、报告与规范,严重影响着CMM的实施.

以上是简答网为您整理的cmm怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更多关于cmm的用法、cmm的释义、cmm的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/cmm>